



存款保障計劃通告

招商永隆銀行有限公司（「本行」）乃香港「存款保障計劃」（「存保計劃」）成員之一。客戶存放於本行的合資格存款均受存保計劃保障。由 2024 年 10 月 1 日起，存保計劃的保障額上限由 50 萬港元提高至 80 萬港元。閣下於本行持有的合資格存款（包括港幣及外幣存款）均受存保計劃的保障。

保障範圍

合資格存款包括往來賬戶、儲蓄賬戶、年期不超過五年的定期存款、可贖回存款及用作抵押的存款。本行接受的下列存款，是符合存保計劃保障資格的存款：

1. 港幣、人民幣及其他貨幣往來存款賬戶
2. 港幣、人民幣及其他貨幣儲蓄存款賬戶
3. 「更有利」港幣儲蓄存款賬戶
4. 「自助」結單儲蓄存款賬戶
5. 綜合儲蓄存款賬戶
6. 綜合結單儲蓄存款賬戶
7. 招商永隆一卡通賬戶
8. 私人財富管理儲蓄存款賬戶
9. 金葵花儲蓄存款賬戶
10. 萬利錢儲蓄存款賬戶
11. 定期存款賬戶
12. 可贖回存款

如欲獲取更多有關存款保障安排的資料（包括合資格存款之詳情），請瀏覽香港存款保障委員會網頁 www.dps.org.hk 或致電其熱線 1831 831。閣下亦可向本行職員查詢或致電本行客戶服務熱線 230 95555。

招商永隆銀行有限公司謹啟

2024 年 10 月

Notice of Deposit Protection Scheme

CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) is a member of the Deposit Protection Scheme in Hong Kong (the “Scheme”). All eligible deposits that customers place with the Bank are protected by the Scheme. From 1st October 2024, the protection limit of each depositor has been increased from HKD500,000 to HKD800,000. All eligible deposits held with the Bank (including both Hong Kong dollars and foreign currency deposits) are protected by the Scheme.

Scope of Deposit Protection

Eligible deposits include current accounts, savings accounts, fixed deposits with a maturity less than 5 years, callable deposits and pledged deposits. The following types of deposit maintained with the Bank are deposits qualified for protection by the Scheme:

1. HKD, RMB and other Foreign Currency Current Account
2. HKD, RMB and other Foreign Currency Savings Account
3. “Premium” HKD Savings Account
4. Automated Statement Savings Account
5. Combination Savings Account
6. Combination Statement Savings Account
7. CMB Wing Lung All-In-One Card Account
8. Private Wealth Management Savings Account
9. Sunflower Savings Account
10. Pleasure Savings Account
11. Fixed Deposit Account
12. Callable Deposits

For more information regarding the deposit protection (including details of the eligible deposits), please visit the Hong Kong Deposit Protection Board’s website www.dps.org.hk or call their hotline 1831 831. You may also contact our bank staff or call our Customer Service hotline at 230 95555 for enquiries.

For and on behalf of

CMB Wing Lung Bank Limited

October 2024